
Commissie Ruimte, Groen en Water 17 juni 2020 

De fractie van het CDA heeft de volgende vraag ingediend:  
 
Maandag 14 juni zijn de uitkomsten van het Adviescollege Meten en Berekenen Stikstof (commissie Hordijk) 
gepubliceerd.  

Belangrijke, en te verwachten, uitkomst van dit advies is dat de thans gehanteerde rekentool Aerius niet geschikt 
is om in te blijven zetten als basis van de vergunningverlening en dat het moet worden verbeterd.  De commissie 
Hordijk adviseert om de tool/het model gelijkwaardiger, robuuster en transparanter te maken.    

Aangezien de vergunningverlening van de provincie op deze tool gebaseerd is wil de CDA fractie graag weten of 
de gedeputeerde het met het CDA eens is dat de gebiedsgerichte aanpak alleen maar verbeterd kan en zal 
worden wanneer gebruik gemaakt gaat worden van een tool die aangepast is zoals de commissie Hordijk 
voorstelt? En dat een aangepaste tool zal bijdragen aan een betrouwbare overheid die natuurontwikkeling en een 
rendabele landbouw gelijke kansen wil geven? 

Heeft de gedeputeerde enig idee wanneer het nieuwe instrument beschikbaar is en lijkt het haar niet verstandig 
om met de verdere uitwerking en implementatie van de gebiedsgerichte plannen te wachten tot het instrument 
gereed en bruikbaar is, om te voorkomen dat allerlei werk en investeringen mogelijk weer overnieuw gedaan 
moeten worden. 

 


